



SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon, Kowloon.

Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548

E-mail address: sekss100@edb.gov.hk

School Website: www.seksswk.edu.hk

Parents' Letter No. 17

Dear Parents/Guardians,

8 March 2021

Stakeholder and APASO Surveys (S1-S4)

Due to the 14-day suspension of face-to-face classes from 27 February to 12 March 2021 of our school, the Stakeholder and APASO Surveys will be rescheduled and conducted during the Half-yearly Examination.

Please refer to the following new arrangements:

Date	Target Group	Time	Venue	Dismiss at school
22.3.2021 (Monday)	S.1	9:20 am – 10:15 am (after Life & Society Examination)	Hall	10:15 am
17.3.2021 (Wednesday)	S.2	9:35 am – 10:30 am (after ENG 3: Listening Examination)	Hall	10:30 am
24.3.2021 (Wednesday)	S.3	11:35 am – 12:00 noon (after Life & Society Examination)	3A: Rm 302 3B: Rm 303 3C: Rm 304	12:00 noon
22.3.2021 (Monday)	S.4	3:35 pm – 4:00 pm (after ENG 1: Reading Examination)	4A: Rm 402 4B: Rm 403 4C: Rm 404 4D: Rm 405	4:00 pm

All S.1-S.4 students should complete the Stakeholder and APASO Surveys. Parents please pay attention to the special dismissal time of your children during the examination period.

Stakeholder Survey for Parents:

Parent questionnaires will also be distributed to your ward at the first day of the examination. Please complete and return it to school on or before **26 March 2021 (Friday)**.

Thank you very much for your kind attention and cooperation.

Yours faithfully,

YEUNG KWONG Mong Ha
Principal

This Parents' Letter can be found on our school homepage (<http://www.seksswk.edu.hk/>) and eClass Parent App.

官立嘉道理爵士中學（西九龍）

二零二零至二零二一年度 第十七號家長信撮要(詳情請參閱英文版)

各位家長/監護人：

2021年3月8日

持分者、情意及社交範疇表現問卷調查(中一至中四)

鑑於本校於2021年2月27日至3月12日共14天停止所有面授課堂及校內活動，因此原訂的「持分者、情意及社交範疇表現」問卷調查，將會安排於期中考試期間重新進行。

詳情請參考以下安排：

日期	班級	時間	地點	放學時間
22.3.2021 (星期一)	S.1	上午9:20 - 上午10:15 (在生活與社會科考試後)	禮堂	上午10:15
17.3.2021 (星期三)	S.2	上午9:35 - 上午10:30 (在英國語文卷三:聆聽考試後)	禮堂	上午10:30
24.3.2021 (星期三)	S.3	上午11:35 - 中午12:00 (在生活與社會科考試後)	3A: 302室 3B: 303室 3C: 304室	中午12:00
22.3.2021 (星期一)	S.4	下午3:35 - 下午4:00 (在英國語文卷一:閱讀考試後)	4A: 402室 4B: 403室 4C: 404室 4D: 405室	下午4:00

所有中一至中四學生必須完成以上問卷。請家長注意 貴子弟在考試期間的特別放學時間。

持分者問卷調查(家長)

家長問卷亦將於期中考試的第一天派發予 貴子弟。請家長完成問卷後於2021年3月26日(星期五)或之前着貴子弟交回學校。

感謝各位的合作和垂注。

此家長信可於我們的學校網頁(<http://www.seksswk.edu.hk/>)及 eClass 家長應用程式內找到。